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Sted: Mødelokalet i Ny Måløvhal 

Deltagere: 
Gustav Blomberg Formand for Brugerrådet pahuus@gmail.com  

 Tom H A Brinckmann Ballerup Idrætsby (BI) tbri@balk.dk  

 Uffe Mortensen Måløv Idræts Forening uffem@maaloevif.dk  
Jan Munk Måløv Badminton Club ulb42@yahoo.dk  
Ib Ejnar Simonsen Lokal Motion Ballerup ibogulla@gmail.com  
Birger Messerschmidt Jokokan Ballerup Karateskole birgermess@gmail.com 

 (fra kl. 17:45) 
 Christian Brinch Jensen Måløv Judo Klub cbrinch@gmail.com 

Kristian Nielsen Senior Idræt maal87@mail.tele.dk 
Brian Rasmussen Måløv Boldklub bras@dbusjaelland.dk 
Henrik Rahbek Pedersen Grusbane arbejdsgruppe henrik.rahbek.pedersen@gmail.com 
 

Ikke til stede med afbud: 
Karsten Friis Måløv Badminton Club kfriis@kfriis.com  
  

Ikke tilstede uden afbud: 
Camilla Rask Måløv Skole crs@balk.dk 
Tanja Nyborg Villestoft Klubben tnv@balk.dk 
 
 

Distribution: 
Medlemmer (= deltagere samt ikke tilstede med eller uden afbud) samt: 

Charlotte Holtermann Kultur & Fritidsudvalget clho@balk.dk 
Lorna Rispler Ballerup Idrætsby lrp@balk.dk 
Tina Eckhaus Kultur & Fritid tec@balk.dk  
Kjeld Holm Kultur & Fritid ah12@balk.dk  
Christina Holst Nielsen Måløv Boldklub chn@unwire.dk 
Nicoline Lynn Måløv Boldklub nicolinelynn@yahoo.dk 

John Allin Måløv Idræts Forening lokaler@maaloevif.dk  
Mikkel Hovgaard Jokokan Ballerup Karateskole mikkel.k.hovgaard@gmail.com 

 
Referent: Uffe Mortensen 

Dagsorden: 

1. Fastsættelse af endelig dagsorden 

2. Grusbanen. 

3. Rygning i idrætsparken. 

4. Godkendelse af referat fra seneste møde den 18. november 2019 

5. Næste møde 

6. Økonomi, herunder brugerrådspuljen. 

7. Bordet rundt. 

8. Opfølgningslisten 

9. Eventuelt 

1 Fastsættelse af endelig dagsorden 

Dagsorden som anført ovenfor. 

2 Grusbanen - hvordan forhindrer vi, at området bebygges? 

Arbejdsgruppen havde før mødet fremsendt et oplæg til anvendelse af området ved grusbanen 
(vedhæftet dette referat). Henrik Rahbek fra arbejdsgruppen gennemgik oplægget. 
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Oplægget anbefaler en løsning med forskellige anvendelsesmuligheder til fritids- og idrætsformål, 

samtidig med at arealet fortsat kan anvendes som supplerende parkeringsområde ved større 
arrangementer. 

Der var enighed om at det er vigtigt at brugerrådet viser et initiativ, så må yderligere detaljer 
omkring anvendelse, planlægning, finansiering, etc. følge senere. 

Der var tilslutning til oplægget fra alle tilstedeværende medlemmer af brugerrådet, og det blev 

vedtaget at fremsende oplægget til samme kreds som tidligere har modtaget den indsigelse som 
Måløv Boldklub sendte i foråret 2019, suppleret af udtalelse fra fire foreninger i efteråret 2019. 
Brugerrådet ved Lokal Motion Ballerup, Måløv Badminton Club, Måløv Boldklub, Måløv Idræts 
Forening, Måløv Judo Klub og Måløv Senior Idræt skal stå som afsender. 

3 Rygning i idrætsparken 

Anita Hyldal Pedersen fra DGI (ahd@dgi.dk) deltog i dette punkt. 

MIF har nu vedtaget en politik for en røgfri forening (kopi vedhæftet), og spørgsmålet er hvordan 

vi går videre. 

Det blev klart at problematikken er speciel for Måløv Boldklub (MB) – hvor de øvrige foreninger 
primært anvender de indendørs faciliteter, har MB også aktiviteter på boldbanerne, hvor eventuelle 
restriktioner vil være svære at håndhæve, for eksempel ved større stævner. 

Anita foreslog at der umiddelbart tages fat på området omkring hallerne, og sideløbende indledes 
en dialog mellem MB og DGI om hvad der kan gøres udendørs. En idé er en ”nudging” tilgang, hvor 
alle involverede ”lokkes” til at deltage aktivt i at undgå rygning. Der kan sættes ind ved diverse 

arrangementer. 

Brian fra MB gjorde opmærksom på at der allerede er planer for at gøre hovedtribunen røgfri.   

Der var enighed om at Tom og Anita kommer med et forslag til placering af et rygeområde i 
nærheden af hallerne, og Anita kontakter MB med henblik på en diskussion om udendørsarealerne.   

Det forventes at erfaringerne i Måløv kan bruges ved en opdatering af kommunens generelle 
rygepolitik. 

4 Godkendelse af seneste referat 

Referatet fra mødet den 18. november 2019 godkendt uden kommentarer. 

Herunder diskuteredes anvendelse af Borgertip til fejlmelding af problemer på idrætsanlæggene. 
Bemærk at Borgertip går til ejendomsadministrationen, d. v. s. at funktionen skal bruges når der 
meldes om fejl ved bygningerne, mens fejl omkring musikanlæg og andet inventar skal meldes til 
Ballerup Idrætsby. 

5 Næste møde 

Aftalt til mandag den 25. maj kl. 17:00 i mødelokalet i Ny Måløvhal.  

6 Økonomi 

Tom gennemgik Måløv Idrætsparks økonomi for 2019 og 2020.  

For 2019 forventes udgifterne 17.337 kr. mindre end budgetteret. Pengene overføres til 

idrætsparkens driftsbudget for 2020. Af de 50.000 kr. afsat til brugerrådet blev kun 43.483 brugt 
– den af MB ønskede pannabane nåede dog at blive anskaffet.  

For 2020 er budgettet nogenlunde uændret – det samlede beløb er dog mindre, da udgifter til 
personale, mv. er overflytte til anden kontering. Der er igen afsat 50.000 kr. som kan disponeres 
af brugerrådet.  

7 Bordet rundt 

7.1 Senioridræt 
Generalforsamling afholdes 26. marts i caféen. 

I fryseskabet i køkkenet henligger en pose æbleskiver – mon det er rester fra MIF’s juletræsfest 

(MIF undersøger)? 
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7.2 Judo 
Kan måtter ligge permanent på gulvet i barfodssalen, det gør det meget nemmere for judoklubben? 

Svaret fra Senioridræt, Karate og MIF var at det ikke er muligt af hensyn til de aktiviteter som 

afvikles af foreningerne.  

Kablerne til musikanlægget i barfodssalen er skrøbelige, så kan der måske installeres en Bluetooth 
funktion på anlægget? Tom undersøger. 

7.3 Karate 
Der hænger gardiner af kakao (eller noget lignende) på væggen i barfodssalen. Tom tager sig af 
det.  

7.4 Fodbold 
Martin Grauballe er udtrådt af MB’s bestyrelse, og dermed også af brugerrådet. Brian Rasmussen 
(MB’s formand) er herefter klubbens repræsentant i brugerrådet. 

7.5 Idrætsparken 
Mikrofon i Måløv ny hal er flere gange forsvundet. Der er nu anskaffet en ny mikrofon, som 
opbevares i Ballerup Idrætsby, hvorfra den kan lånes efter behov. 

Nogen har tydeligvis opdateret musikanlæggene i Måløv gammel hal med en Bluetooth funktion. 
Det har dog betydet at der nu er indsat dele i anlæggene som ikke kan vedligeholdes af det firma 
som Ballerup Kommune har aftale med. MIF erkender sig skyldig i ombygningen, og de involverede 
vil blive kontaktet med henblik på at finde en acceptabel løsning.   

7.6 Badminton 
Intet at bemærke 

7.7 MIF 
Fra et medlem har MIF modtaget en mail vedrørende de farlige situationer som opleves når cyklister 
i stor fart kommer kørende fra Østerhøj siden – hvad kan gøres for at forhindre det? Det 

umiddelbare svar er at det er en Supercykelsti, derfor må der ikke lægges hindringer i vejen for 
cyklisterne. Det virker dog ikke tilfredsstillende, skal der virkelig ske en alvorlig ulykke før nogen 

tager affære? Den modtagne mail vedhæftes. 

Bander i depotrum 3 er for nylig (lige før jul) efter brug blevet sat tilbage i vild uorden, så de ikke 
kunne køres ud igen, og adgang til skabe i depotet var spærret. Det aftaltes at der skal opsættes 
et skilt med anvisning på opbevaring af banderne – MIF kommer med et oplæg, og BI eksekverer.  

Nogle gymnaster har sat spørgsmålstegn ved om hjertestarteren i Måløv ny hal virker. Tom 
kontrollerede hjertestarteren efter mødt – den virker formentlig som den skal, men den har været 
åbnet. Tom ser til at den bliver efterset. 

7.8 Lokalmotion 
Efterspørger et hjertestarter kursus – vil kontakte Tom, som sætter i værk. 

8 Opfølgningslisten 

Listen blev gennemgået under mødet. Listen er ajourført og nye punkter, opstået under mødet, er 
tilføjet. 

9 Eventuelt 

Gustav Blomberg meddelte at han efter lang og tro tjeneste ønsker at trække sig tilbage som 
formand for brugerrådet. Han vil dog komme og sige pænt farvel ved næste møde, hvor der så 
også skal vælges en ny formand. 

 

 Ønskeliste for investeringer i Måløv Idrætspark 

 
Loftslys i ny Måløvhal flyttes så det passer med badminton banerne 

 
Bedre gadebelysning af området. 

 
Trafiksanering af cykelsti gennem området (Den løsning, som er implementeret 
synes ikke at have haft nogen effekt). 

 
Sammenbygning af hallerne (eller overdækning, så der kan gås tørskoet mellem 
hallerne) 
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Styrketræningslokale 

 
Nyt lydanlæg i Gl. Hal 

 
Sammenkobling af lydanlægget i Gl. og Ny Hal 

 
Nyt TV i Cafeen i Ny hal 

 
Udskiftnings-skur på kunststofbanen 

 


